
Beste secretariaat,  
 

Als reactie op de voorgestelde wijziging RJ 640  RJ-Uiting 2020-10 ontgaat het mij waarom 
de uitzondering niet gewoon de hoofdregel wordt. De ervaring van proefdiervrij leert 
namelijk dat in veel gevallen het mogelijk is aan de hand van bankrekeningen, 
effectenlijsten, taxaties enz. om een betrouwbare schatting te maken van de hoogte van de 
nalatenschap. Bovendien kan met een PM post een klein beetje afwijking worden 
opgevangen. Je weet bijvoorbeeld nooit precies de kosten van een notaris!  
Mocht er helemaal geen aanwijzing zijn dan zou je kunnen stellen dat een nalatenschap wel 
wordt opgenomen maar dan inderdaad pas als er een akte van verdeling is. Of voor een 
fictief bedrag? 
 
Wellicht ben ik sceptisch maar per saldo twijfel ik erg aan de verbeteringen van dit voorstel 
ten opzichte van de huidige situatie.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
mr Eduard Soffers BBA 
Operationeel manager 

 

http://www.proefdiervrij.nl/

